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ZAPISNIK S 21. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA 
CRIKVENICE ODRŽANE DANA 30. PROSINCA 2010. 

GODINE 
 
Nazočni članovi Gradskog vijeća:  Predrag Antić, Daniel Buljević, dr. med., Ratko 
Đeneš, Kazimir Ferenčić, dipl. iur., Boris Lovrić, Tomislav Gelemanović, Lovorko 
Gržac, ing., Božica Kostanjšek, Robert Košuljandić, Damir Lončarić, dr. sc. Dragan 
Magaš, Dino Manestar, Robert Josip Manestar, Darko Pavlić, Ivan Pavlić, Igor 
Posarić, dipl.ing., Dragan Stojčić. 
 

 
Osim vijećnika, sjednici su nazočni: gradonačelnik Damir Rukavina, 

dipl.ing., zamjenik gradonačelnika Senko Smoljan, prof., zamjenik gradonačelnika 
Veselko Mutavgjić, direktor KTD-a „Vodovod Žrnovnica“ Igor Uremović, direktorica 
GKTD-a „Murvica“ d.o.o. Sonja Polonijo,  direktorica Turističke zajednice Grada 
Crikvenice Marijana Biondić, zapovjednik JVP Grada Crikvenice Robert Hrelja, 
ravnateljica OŠ Vladimira Nazora Deana Čandrlić-Zorica, ravnateljica Osnovne škole 
Zvonka Cara Desiree Pečaver, ravnateljica Muzeja Grada Crikvenice Irena Jurić, 
ravnateljica Gradske knjižnice i čitaonice Ksenija Car Ilić, prof., predsjednik Savjeta 
mladih Sandi Manestar i članovi: Vedran Antić, Dražen Maričić i Iva Baldo, pročelnica 
Ureda Grada Melanija Milat-Ružić, dipl.iur., pročelnik Upravnog odjela za javne 
potrebe, mr. sc. Damir Gašparović,  pročelnica Upravnog odjela za financije mr. sc. 
Snježana Sikirić, pročelnica Upravnog odjela za komunalni sustav, prostorno 
planiranje i zaštitu okoliša Stanka Car, dipl.ing., pročelnik Upravnog odjela za pravne 
poslove Silvio Ratković dipl.iur., unutarnja revizorica Zrinka Kuharić, stručna 
suradnica za promidžbu i veze s javnošću Denisse Mandekić, prof., stručna savjetnica 
za lokalnu samoupravu i upravno-pravne poslove Jasminka Citković, stručni referent 
za pripremu sjednica Dubravka Pobor, predstavnici medija. 
 
Aktualni sat 
 
 Dino Manestar postavio je pitanje vezano za odlazak gradonačelnika u Zagreb 
na sjednicu Fonda za privatizaciju na temu „Jadrana“. Senko Smoljan, zamjenik 
gradonačelnika, odgovara da je bio nazočan na sjednici u Zagrebu. Naglašava da 
stečajni plan „Jadrana“ nije prihvaćen, već je na sastanku izmijenjena odluka te je 
stečajna upraviteljica dobila nalog da napravi novi stečajni plan te pored istog još dva 
modela. Iza „Jadrana“ kao cjeline stalo je i Državno odvjetništvo i Ministarstvo 
financija. Znači, „Jadran“ ostaje cjelovit i ide se na traženje strateškog partnera. 
 Ivan Pavlić naglašava da je na 19. i 20. sjednici postavio pitanje na koje nije 
do danas dobio odgovor, a radi se o Parku Vrtine u Dramlju te o budućoj spojnoj 
cesti između Vukovarske ulice i Ulice Milovana Muževića. Traži odgovore za iduću 
sjednicu. Nadalje postavlja pitanje vezano za natječaj raspisan  od TZ Grada 
Crikvenice za sufinanciranje projekta udruga. Natječaj je raspisan te je naglašeno da 
će rezultati biti objavljeni za 30 dana. Postavlja pitanje kada će se znati rezultati. 
Nadalje pita koliko je sredstava predviđeno za maškare u Dramlju, Jadranovu i Selcu, 
i to koliko iz TZ Grada, a koliko iz Proračuna. Marijana Biondić, direktorica TZG 
Crikvenice odgovara da je natječaj raspisan, rok za prijavu je bio 15. studeni, a 
odabir još nije učinjen iz razloga što još nije donijet Proračun Grada za koji je vezana 
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i TZ Grada. Objavljeno je na portalu da se prolongira rok. Kada se radi o financiranju 
maškara u Dramlju, Jadranovu i Selcu,  TZ Grada je predvidjela 35.000,00 kuna. Ta 
su sredstva vezana uz 30 % boravišne pristojbe koju TZ uplaćuje Gradu Crikvenici. 
Dodaje da joj podatak o proračunskim sredstvima predviđenim za maškare nije 
poznat. 
 Daniel Buljević postavlja pitanje kada će biti završena Poduzetnička zona 
Dubračina. Zamjenik gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da će do kraja 
godine biti završeni radovi na fekalnoj i oborinskoj kanalizaciji te spoj na gradske 
kolektore. Nadamo se da ćemo poduzetničku zonu uspjeti isfinancirati u idućoj 
godini. 
 Igor Posarić postavlja pitanje vezano za maškarane zabave u šatoru. Da li 
postoji pomak u odnosu na prošlu godinu, da li će hoteli biti otvoreni i da li ima 
interesa za ovakvu vrstu ponude u Gradu Crikvenici. Marijana Biondić odgovara da je 
nekoliko hotela otvoreno s najavljenim gostima – grupama, što se može smatrati 
pomakom. Potrebno je vremena da bi maškare postale brend Crikvenice pa moramo 
biti strpljivi. Značajna nam je i promidžba u kontinentalnom dijelu Hrvatske te smo za 
partnera odabrali Narodni radio. 
 Darko Pavlić postavlja pitanje vezano za „Jadran“, odnosno za zaključak kojim 
se Gradsko vijeće očitovalo po pitanju „Jadrana“. Tada nije prihvaćen prijedlog da 
gradonačelnik pokrene sudski postupak radi utvrđivanja pobojnosti Sporazuma 
zaključenog 14. lipnja između „Jadrana“, Hrvatskog fonda za privatizaciju i Republike 
Hrvatske iz razloga što je gradonačelnik rekao da će sporazum pasti bez tužbe. 
Zanima ga dokud se stiglo. Gradonačelnik odgovara da taj sporazum nema veze s 
našim nastojanjima da dođemo u posjed zemljišta koje nam treba pripasti prema 
Zakonu o turističkom zemljištu; mi moramo nastojati da se upišemo kao vlasnici. 
Darko Pavlić nadalje pita dokle je Grad došao u nastojanju da nam pripadne 
zemljište koje treba pripasti Gradu prema Zakonu o turističkom zemljištu. 
Gradonačelnik odgovara da smo poduzeli određene korake. U tijeku drugog mjeseca 
treba se podnijeti zahtjev za uknjižbu zemljišta jedinica lokalne samouprave. 
 Boris Lovrić postavlja pitanje za koje se projekte kandidirao Grad Crikvenica 
za sredstva iz pretpristupnih fondova, s obzirom na informaciju kako su određenim 
gradovima i općinama odobrena sredstva iz pretpristupnih fondova. Zamjenik 
gradonačelnika Veselko Mutavgjić odgovara da je nositelj za sve jedinice 
Poduzetnički centar „Vinodol“ koji sređuje bazu podataka. Radi se oko 20 projekata, 
a jedan od prvih je romsko naselje. 
 U svezi teme „Jadran“, Igor Posarić traži da se svim vijećnicima dostavi na 
uvid ugovor koji je popisan između Fonda za privatizaciju i „Jadrana“ d.d., jer je isti 
tema na svim sjednicama. Gradonačelnik odgovara da se ne radi o ugovoru, već o 
sporazumu između „Jadrana“, Hrvatskog fonda za privatizaciju i Republike Hrvatske 
pomoću kojega ćemo i mi kao jedinica lokalne samouprave definirati zemljišta. 
Zamolit ćemo stečajnu upraviteljicu da nam sporazum dâ na uvid. 
 

 Nakon Aktualnog sata, Dubravka Pobor izvršila je prozivku, a predsjednik je 
utvrdio da je sjednici nazočno 17 vijećnika. Predložio je Dnevni red koji su vijećnici 
primili u materijalu. Vijećnici su jednoglasno, sa 17 glasova ZA, prihvatili sljedeći 

    
D n e v n i   r e d  : 
 

1. Verifikacija Zapisnika sa 20. sjednice Gradskog vijeća, 
2. Prijedlog proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu : 
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a) Prijedlog proračuna Grada Crikvenice  za 2011. godinu sa projekcijama za 
2012. i 2013. godinu – Opći i posebni dio, 
b) Prijedlog proračuna Grada Crikvenice  za 2011. godinu sa projekcijama za 
2012. i 2013. godinu –  po programima, 
c) Prijedlog plana razvojnih programa  za 2011. godinu s projekcijama za 
2012. i 2013. godinu, 
d) Prijedlog  proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu  - po izvorima, 
e) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2011. 
godinu, 
f) Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
za 2011. godinu, 
g) Prijedlog programa  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2011. godinu, 
h) Prijedlog programa utroška spomeničke rente za 2011. godinu, 
i) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi za 2011. godinu, 
j) Prijedlog programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2011. 

3. Prijedlog Odluke o privremenom financiranju poslova, funkcija i programa 
upravnih tijela i drugih korisnika Proračuna Grada Crikvenice za razdoblje od 
01. siječnja do 31. ožujka 2011. godine. 
 

TOČKA 1. Verifikacija Zapisnika s 20. sjednice Gradskog vijeća 
 
 Primjedaba na Zapisnik s 20. sjednice nije bilo te je jednoglasno donijet  
 
 Z A K L J U Č A K 
 Verificira se Zapisnik s 20. sjednice Gradskog vijeća. 
 

 
TOČKA 2. Prijedlog proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu  

a) Prijedlog proračuna Grada Crikvenice  za 2011. godinu sa projekcijama za 
2012. i 2013. godinu – Opći i posebni dio, 
b) Prijedlog proračuna Grada Crikvenice  za 2011. godinu sa projekcijama za 
2012. i 2013. godinu –  po programima, 
c) Prijedlog plana razvojnih programa  za 2011. godinu s projekcijama za 
2012. i 2013. godinu, 
d) Prijedlog  proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu  - po izvorima, 
e) Prijedlog odluke o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2011. 
godinu, 
f) Prijedlog programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
za 2011. godinu, 
g) Prijedlog programa  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2011. godinu, 
h) Prijedlog programa utroška spomeničke rente za 2011. godinu, 
i) Prijedlog programa javnih potreba u kulturi za 2011. godinu, 
j) Prijedlog programa javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2011. 

 
Obrazloženje po točki dnevnog reda dao je gradonačelnik. 
Predsjednik Kluba SDP-HSLS Dino Manestar i predsjednik Kluba Nezavisne 

gradske liste Igor Posarić u diskusiji su obrazložili amandmane svojih klubova. 
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(amandmani Kluba SDP-HSLS i amandmani Nezavisne liste u privitku su Zapisnika i 
čine njegov sastavni dio) 

Nadalje su u diskusiji sudjelovali Robert Košuljandić, Lovorko Gržac,Boris 
Lovrić, Darko Pavlić, Robert Manestar, Damir Lončarić i  Ratko Đeneš. 

Gradonačelnik je dao očitovanje na amandmane Kluba vijećnika SDP-HSLS, 
Nezavisne gradske liste Igora Posarića i nezavisnog vijećnika Ivana Pavlića. 

Nazočni vijećnici nisu imali primjedbi. Prišlo se  glasovanju. 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

1. Proračun Grada Crikvenice  za 2011. godinu sa projekcijama za 2012. 
i 2013. godinu – Opći i posebni dio 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

2. Proračun Grada Crikvenice  za 2011. godinu sa projekcijama za 2012. 
i 2013. godinu –  po programima 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

3.  Plan razvojnih programa  za 2011. godinu s projekcijama za 2012. i 
2013. godinu 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa      
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

4. Proračun Grada Crikvenice za 2011. godinu  - po izvorima 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvaćen je Prijedlog i donijeta 

5.  Odluka o izvršavanju Proračuna Grada Crikvenice za 2011. godinu 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa  
prihvaćen je Prijedlog i donijet 

6. Program održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2011. godinu 
S 14 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i jednim SUZDRŽANIM glasom 
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

7. Program  gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 
2011. godinu 
S 13 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

8. Program utroška spomeničke rente za 2011. godinu 
S 10 glasova ZA , jednim glasom PROTIV  i 3 SUZDRŽANA glasa 
prihvaćen je Prijedlog i donijet  

9. Program javnih potreba u kulturi za 2011. godinu 
     S 10 glasova ZA , 5 glasova PROTIV  i 2 SUZDRŽANA glasa prihvaćen je        
Prijedlog i donijet  
10. Program javnih potreba u sportu i tehničkoj kulturi za 2011. 
 
(Tekst Proračuna s pratećim aktima Klasa:400-06/10-01/9 prileži Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio) 

Sjednica je završila s radom u 19,00 sati. 
  

STRUČNI REFERENT ZA PRIPREMU    PREDSJEDNIK
 SJEDNICA           GRADSKOG VIJEĆA 

Dubravka Pobor          dr. sc. Dragan Magaš  
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